
FAU-MØTE LILLEBORG skoleår 23/24
Dato: 04.03.2024
Tidspunkt: 18-20
Sted: Personalrommet på Lilleborg skole
Møteleder/ referent: FAU-leder

Tilstede:

Klasse Navn Klasse Navn Fra skolen

1A Said 4B Lotte Leif-Arild

1B Karina 5A Laila Driftstyret:

2A Bård 5B Stephen Grunde

2B Maren 6A meldt forfall

3A meldt forfall 6B Roger

3B Ellef 7A Daniel

4A Live 7B meldt forfall

Dagsorden / saker:

Saker Konklusjon/oppfølging

Godkjenning av møteinnkalling

Årshjul/aktuelt - Rektor / FAU

Info fra skolen: Nyhetsbrev nr 2 har gått ut fra skolen til
alle foresatte, og det andre dialogmøtet er gjennomført.

Brukerundersøkelser på AKS.

Flytteprosessen er på trappene.

Nærmere gjennomgang på neste møte. Her har det vært
fremgang på alle punkt. AKS har allerede begynt å gjøre
endringer ifht informasjonsflyt.

Orientering fra driftstyret, ved foresatt-representant
Grunde Pellerud. LItt innføring i hva DS er og status for
skolen.

Foresattes representanter er Grunde Pellerud og Sindre B.
Seks møter i året, med temaer som tas opp gjennom et
etablert årshjul, sentralt er budsjettet for AKS og for
skolen. Skolen går med underskudd, akkumulert over tid,
synkende elevtall er hovedårsak.

Rekruttering er viktig, elevtallet er største driver for
budsjett. Her kan også FAU være med å spille en rolle. Ta
med videre: omdømmearbeid, rekrutteringstiltak overfor



skolestartere, synlighet i bydel og rolle som kulturbygger i
lokalmiljøet (17.mai, skoledisco, gymlek for skolestartere,
etc). Se etter inntektskilder, midler å søke om.

Spørsmål til skolen:
- oppfølging fra forrige møte: Hvordan tenker man å

benytte skolehagen på Geitmyra i
rehabiliteringsperioden?

- Hvordan er planene for utearealet på nye
Lilleborg? er det mulighet for å påvirke noe der?

- I fjor høst gjennomførte Osloskolen et pilotprosjekt
med verktøyet Jamf, som gir lærere og foreldre
mer kontroll over barnas læringsbrett. I november
ble det åpnet for at det skulle tas i bruk. Jamf gir
lærerne muligheten til å bestemme hvilke apper og
nettsider som skal være tilgjengelige for elevene i
skoletiden, mens foreldredelen lar foresatte for
barn under 13 år styre nettbrettet i tidsrommet kl.
15-08, samt i helger og ferier. Hva er status her?

- gjenglemt tøy

- Geitmyra: starte eller avslutte skoledagen her. Kan
også benytte turbussen som skolen disponerer

- Uteareal: dette er fortsatt litt uavklart, ikke vært
møter med arkitekt enda. Dette kommer man
nærmere tilbake til når entreprenør er valgt. Husk
også på utendørsbelysning i den sammenheng, et
viktig tiltak ifht trygghet etter skoletid

- Det kommer info om Jamf fortløpende fra skolen,
nå etterhvert som flere av de yngre trinnene
begynner å få med læringsbrettet hjem

- gjenglemt tøy: her kan FAU være med å sortere
merket tøy, bruke Aulaen. Prøve å få til rundt
påske.

Blomsterglede, status etter møte med skolen. Har søkt grønne midler.
Hovedfokus er planting av blomster i Vogts gt slutten av
mai/overgangen juni, hvor 1. og 5. trinn har dugnad i
skoltiden. Forsøke å få AKS til å bistå med vanning.

Det blir dugnader i regi av blomstergruppa tirsdag 7. mai i
skolehagen, hvor FAU sender ut invitasjon. I tillegg blir det
dugnad i uke 24. Gruppa har planer om å få opp skilting
som tydelig merker Lilleborgs skolehage, og sørge info om
redskaper og hvordan man kan bidra, slik at det blir lettere
for årtstids- og vennegrupper å bidra her på eget initiativ.

Rapport fra SMU-møtet: Live og Nini deltok fra FAU,
sammen med leder og nestleder i elevrådet, Bastian fra
skolen og politisk representant Jørgen Bunk Olsen.

På agenda var bokuka, som nå kommer i en litt annen
form, med popup-butikk som er åpen for foresatte
gjennom uka (se pkt under). I tillegg mobbetallene og
resultater fra elevundersøkelsen. Her opplever elevrådet
at mye av dette skjer utenfor skoletid, og vi snakket om
viktigheten av at man ser på tilbudet til de eldre elevene
etter skoletid som er bydelen. Elevrådets midler har blitt
brukt til vennskapsdagen, med turneringer, matservering
og innkjøp av aktivitetssett for alle klasser.
Vi snakket også om rehabiliteringsårene og særlig dette
med trivsel og trygghet på buss, hvor elevrådet spilte inn
at for de eldste trinnene ønsker man gjerne å kunne sitte
der man vil på bussen.

FAU/skolen: Status bokuka, uke 16 Det blir popup-butikk med brukte bøker og elevarbeider
som er åpen for foresatte gjennom uka. FAU sponser også
fruktkurv til alle klasser.



Forfatterbesøk, sponset av FAU: Håkon Marcus stiller for
de eldste trinnene, han er kjent for den kritikerroste
debutboken “Villdyr” fra 2023, som er starten på en ny
fanatasyserie. Anna Fiske for de yngste trinnene, med et
opplegg hvor hun snakker om hvordan hun jobber med
bøkene side, viser bilder og tegner på flipover.

Tipse Sagene Avis om at dette skjer?

FAU

Påminnelser:
- trygghet i nabolaget, ref sak fra januar- og

februarmøtet, hvor vi ble enige om å løfte tema for
de respektive klassene, med fokus på trygg
skolevei og trygghet i bydel. Vi tar ballen videre i
FAU etter at de ulike FAU-representantene har
hentet inn innspill fra sine klasser.

- Klasseturer, støtteordning: fått inn og behandlet 2
søknader. Løft gjerne dette i vårens
foreldremøter/klassenes kanaler

- Trygghet: Her har det siden sist vært elever som
har opplevd trusler og ugrei atferd fra eldre
ungdommer i skolegården etter skoletid. Her er
skolen orientert og har tatt affære. Tilsynsvakt er på
skolen til 2130, med tilgjengelig nr som henger på
dørene. Her fortsetter FAU arbeidet med å løfte
tema for sine klasser og vi konkluderer i løpet av
dette semesteret, ifht tiltak, f eks åpne møter hvor
vi inviterer inn foredragsholder. Ide om å invitere
inn Sagene FAU, som har en ordning med
foreldrestyrte “natteravner”

- Kommet inn og behandlet 2 søknaer om
klasseturer

Status skoledisco, 11. april: Er planleggingen i rute hos
6.-7.trinn?

-Save-the-date har gått ut til alle.
-2 DJer stiller

Todo:
- 5-7.trinn møtes mandag 11. mars kl 19 på

Trikkestallen for å spikre detaljene
- Live tar kontakt med elevrådet og hører om de vil

bli med å lage plakater som henges opp på skolen,
innen påske. Og om de har noen spillelister å dele,
eller andre innspill. Vi involverer elevene mer
fremover

- Live: spørre skole om å sende ut skolemelding
med discoinvitasjon 5-7.trinn denne uka

- distribusjon: her burde vi dele ut flyers til alle
elvene på skolen, via elevrådsrepresentantene f
eks

Status Trivselsguide: sendt til skolen. Når link er klar,
bistå gjerne i distribusjon i deres klasser, og informer om
denne på foreldremøte

vi ser på eventuelle printversjoner, så foresatte kan få et
fysisk eksemplar, særlig de yngre trinnen



Beslutning, byttedag: Skal FAU jobbe videre med å
organisere en byttedag i år, ref innspill fra helsesøster?
Innspill fra Live: kanskje er dette noe vi begynner å
planlegge for til høsten, og gjøre det til et sosialt treffpunkt
i tillegg, som vi gjennomfører i bydel?

Denne tar vi med videre til neste møte.

Innmeldte saker

Drøfting: Ønske om skolegensere - er dette noe FAU kan
være med å sponse? Viktig å ta hensyn til gratisprinsippet

Denne tar vi med oss videre - undersøke dette med
finansiering og ivareta gratisprinsippet. Arrangere
tegnekonkurranse kanskje, elevlaget Lilleborg-logo?

Oppfølging fra februar-møtet: Utfordring med søppelbiler,
spesielt en konkret hendelse med mye stengsel ved
skolevei og 3 biler på en gang.

Både skolen og FAU har sendt inn til Renovasjonsetaten.
Her har vi fått svar: “Forholdet et tatt opp med den
aktuelle driftslederen som har ansvaret for dette
område og han vil følge opp dette videre, slik at lignende
ikke skjer. Skulle så allikevel oppstå, ber jeg om
tilbakemelding om dette så raskt som mulig.”

Driftstyret info

Et driftsstyre er et styre for den enkelte skole, og kan sammenlignes med et
styre for en bedrift. Målet med driftsstyret er at alle partene i skolen skal være
representerte i et besluttende organ.

Grunde P stiller på FAU-møtet i mars og informerer.
Til neste skoleår kobler FAU seg tettere på i forkant av
budsjettvedtak, og vi inviterer inn Driftstyre-representant i
forkant.

Info fra SMU

Skolemiljøutvalget (SMU) er et utvalg bestående av elever, foreldre, skolens
ledelse og ansatte og kommunen. SMU skal jobbe for at skolen, ansatte, elever
og foreldre bidrar aktivt for å skape et godt skolemiljø.

SMU-møte avholdes 15.februar kl 14, Live og Nini er FAUs
representanter og rapporterer (se pkt over)

Eventuelt

- Læringsbrett og foresattes påvirkning
- Vimpel til FO-bygget

- FAU sjekker opp om den digitale gruppa fortsatt er
aktiv, og om så, sikre at vi har noen treffpunkt med
denne gruppa i løpet av året.

- skulle vi fått til noe visuelt som markerer Lilleborgs
inntog på FO og bygger tilhørighet?


